
  

 
 
 

 

PROTOKOLL 
 
Sammanträdesdatum 
2017-11-22 

Kalmars lokala brottsförebyggande råd 
 

 

 
 

Tid 
Onsdag den 22 november kl. 13.00 – 16.00 

Plats 
Sammanträdesrum KS-salen 

Omfattning 
§§ 38 - 45 

Ledamöter 
Dzenita Abaza Kommunstyrelsen 
Carl-Henrik Sölvinger Kommunstyrelsen  
Roger Holmberg Socialnämnden 
Lisa Jalmander Socialnämnden 
Joachim Håkansson Kalmarsunds Gymnasieförbund 
Peo Carlsson  Kommunledningskontoret/Brandkåren 
Kjell Lindberg Socialförvaltningen 
Wolfgang Friedh Socialförvaltningen 
Lotta Petersson Polisen 
Hans Lagerlöf Kriminalvården 
Jonni Karlberg Kriminalvården 
Martin Westbrandt Södermöre kommundelsnämnd 
 
Ann-Sofie Lagercrantz Kommunledningskontoret 
 

Övriga närvarande 
Bernth Pettersson  Länsförsäkringar  
Lisa Söderholm Styrelsen i Kalmar City Samverkan AB 
 
 

Sekreterare 
 
 
Yvonne Jenssen 

Justeras 
 
 
Dzenita Abaza 
Ordförande 
 

Joachim Håkansson 
Kalmarsunds Gymnasieförbund 
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§ 38 
Inledning 
Ordföranden hälsar alla välkomna till dagens sammanträde 

§ 39 
Val av justerare 
Joachim Håkansson utses att justera dagens protokoll. 

§ 40 
Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställs. 

§ 41 
Ny Centrumutvecklare 
Lisa Söderholm, ny centrumutvecklare i Styrelsen i Kalmar City 
Samverkan AB presenterar sig. Kalmar skall bli Sveriges ledande stadskärna 
med unika möjligheter för handel, konsumtion, kultur och nöjesliv tillgängligt 
för alla året runt. För att nå dit ska Kalmar city lyfta fram Kalmars historia, 
kultur, shopping, café, restauranger och evenemang. 
 
Informationen läggs till handlingarna.  

§ 42 
CAN undersökning  
Kjell Lindberg, socialförvaltningen går igenom resultatet av CAN 
undersökningen. (Skolelevers drogvanor). Undersökningen i nian har 
genomförts sedan 1971, medan gymnasieundersökningen påbörjades 2004. 
Kalmar kommun har gjort undersökningen 2010, 2013, 2015 och 2017. 
Undersökningarnas syfte är i första hand att belysa utvecklingen av drog-
vanorna och att studera skillnader mellan olika grupper. Kalmar ligger något 
över riksgenomsnittet av alkoholkonsumtion i nian och på gymnasienivå. 
Socialförvaltningen kommer att ha riktade insatser mot syskon, pojk/flickvän 
och föräldrar när det gäller anskaffning av alkohol. Andelen elever som använt 
narkotika har ökat på gymnasienivå. Både bland pojkar och flickor. Rökning på 
högstadiet har minskat och en av anledningarna till det är kontraktet Tobaksfri 
Duo. 
 
Vidare informerar Kjell Lindberg från konferens, Förebygg.nu. Konferensen är 
en mötesplats för dem som arbetar lokalt, regionalt och nationellt med drog-
förebyggande arbete.  
 
Informationen läggs till handlingarna. 

§ 43 
Avstämning medborgarlöften 
Lotta Petersson, Polisen informerar om medborgarlöften som är förlängda 
till den 30 april eftersom vi inväntar kompletteringar i trygghetsunder-
sökningen. Vidare går Lotta igenom inbrottsstatistik 2017. Inbrott i förråd har 
ökat i jämförelse med tidigare år, men övriga inbrott har minskat än så länge. 
Samarbetet med kommunen och Länsförsäkringar i samband med grann-
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samverkaninformation är en bidragande orsak till att det har minskat. Polisen 
har utvärderat en modell, cocooning, Det innebär att polis tillfälligt förstärker 
sin närvaro i ett område som drabbats av inbrott. Enligt forskning ökar 
inbrottsrisken i närområdet under viss tid efter ett bostadsinbrott. Därför är 
det viktigt att snabbt nå ut till fastighetsägarna med information. Genom att 
linda in det drabbade området i en kokong av insatser, görs fastighetsägarna 
riskmedvetna om vad som hänt och vad de själva kan göra för att undvika eller 
försvåra nya inbrott. Skyltar sätts upp med ”Här har det varit inbrott och det 
kan hända igen”. 
 
Bernth Pettersson, Länsförsäkringar informerar att det varit 4 informations-
möten om grannsamverkan under våren och hösten för allmänheten. Även vid 
Bomässan så var grannsamverkangruppen representerade och hade 
information. Det kommer att vara ett informationsmöte för fastighetsägare och 
ett till för allmänheten ni i december. Under 2018 är ytterligare 4 informations-
möten inplanerade. 
 
Ann-Sofie Lagercrantz informerar om att socialförvaltningen har förlängt 
avtalet med IFK Kalmar och trygghetsvandringen. Alla parter är nöjda med 
verksamheten. I budgetarbetet för 2018 så är förslaget att ordningsvakterna ska 
permanentas. Den 22 januari kommer en trygghetsvandring att genomföras 
med fokus på cykelstölder, växtlighet och belysning. Andra kommuner har hört 
av sig och vill se hur Kalmar kommun arbetar med trygghetsfrågor. 
 
Informationen läggs till handlingarna. 

§ 44 
Våldsbejakande extremism 
Handlingsplanen har varit ute på remiss och gick ut till 17 olika instanser varav 
6 instanser har svarat. Många synpunkter att beakta, vilket innebär att delar av 
planen kommer att arbetas om. Nya förslaget kommer att presenteras på första 
mötet i lokala brå 2018. 

Informationen läggs till handlingarna. 
 
§ 45 
Sammanträdesdagar 2018 
2018-03-15  

2018-05-23 

2018-09-14 

2018-11-15 
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